
 

Classification: Personal 

 

Styremøte i Hvaler Idrettsråd 21.11.19 

Tilstede: Hilde Stokke, Rune Edvardsen, Gunn Engebretsen, Hermann Rummelhoff,                    

                Espen Linderud          

                Fra Hvaler Kommune: Thomas Holmen Olsen. 
 

1. Godkjenning av innkalling.  Godkjent 

2. Referat fra siste styremøte. Godkjent. 
 

3. Allaktivitetsdag 

Bra aktivitet på årets allaktivitetdag. Hele 6 aktiviteter: Volleyball, håndball, innebandy, 

miniatyrskyting, bueskyting og golf. Det skal vurderes om neste års allaktivitetsdag skal 

legges til september (uke 37) eller til etter høstferie. Må planlegges i siste møte før 

sommeren 2020.        

                                                                                                      

4. Info kretsting Viken 

Herman og Hilde representerte Hvaler IR. Herman informerte om det nye Viken. 

Spennende valg. 12 styremedlemmer (4 fra hvert fylke), 3 vara. Emilie karlsen fra Hvaler 

er valgt inn i det nye styret. Fokusområde for den nye kretsen skal være Idrettsråd. 
 

5. Politikeropplæring.                                                                                                                                 
Hilde møtte i Hvaler Kommunestyre å informerte om idretten i Hvaler.  Et viktig punkt 
var fokus på frivilligheten som representerer store summer i året. 
  

6. Møte Rotary Hvaler 26.11.                                                                                                                              
Hilde møter på møtet for å informere om idretten på Hvaler. 
 

7. Lammidler.                                                                                                                                            
OK. Alle midler fordelt til lagene 
 

8. Utstyrspool.                                                                                                                                          
Hilde har snakket med Lions. NAV er villige til å stille med lokaler. Alle lag og foreninger 
inviteres til å være med. Idrettslagene mener at utstyr må være i det aktuelle laget. Kan 
ikke være i felles lokaler og ikke være for utlån. Hvaler Kommune inviterer til møte hvor 
dette presenteres. 
 

9. Samarbeidsavtale Hvaler Kommune.                                                                                           
Tas opp på neste styremøte 
 

10. Aktiv på dagtid.                                                                                                                                          
53 personer fra Hvaler har deltatt i dette. Pris har vært kr. 600,- pr. år. Hvaler Kommune 
har et forslag på å sløyfe dette i sitt budsjett for 2020. IR sender innspill til HK.               
Sekretær og leder lager utkast. 
 

11. Eventuelt.                                                                                                                                       -
Henvendelse fra Espen Linderud og Hvaler Jeger&Fisk vedr bruk av sportsadmin. 
Neste styremøte 22/1-2020 kl. 19:00 

 

Rune Edvardsen, referent 


